



二下

**2B Textbook
Note to Parents**

课次 Lesson	华文版	English Version
第十一课 2B11	无	N.A.
第十二课 2B12	无	N.A.
第十三课 2B13	无	N.A.
第十四课 2B14	您的孩子学会了说自己的心情。让他跟您说说他心情不好时会做什么。	Your child has learnt to describe his/her feelings. Let your child tell you what he/she will do when he/she is feeling low.
第十五课 2B15	您的孩子学会了说蔬菜和水果的名称。让他跟您说说他下个星期想吃哪些蔬菜和水果。	Your child has learnt the names of various vegetables and fruits. Let him/her tell you which vegetables and fruits he/she would like to eat next week.
第十六课 2B16	无	N.A.
第十七课 2B17	无	N.A.
第十八课 2B18	您的孩子学会了说新加坡有哪些好玩的地方，让他跟您说说他最喜欢哪个地方，在那里做什么。	Your child has learnt about places of interest in Singapore. Let him/her tell you about his/her favourite place and what he/she did there.
第十九课 2B19	您的孩子学会了说怎么节约用水，让他跟您说一说。您也可以跟他说说生活中还有哪些节约用水的方法。	Your child has learnt about how to save water. Let him/her tell you about it. Do talk to your child about other water saving tips in daily life.